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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 7–2022     

2022-09-22  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör, via länk 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Lena Unger, suppleant, viss del 

 Mikaela Stenered, ledamot 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Madelene Härén, ledamot 

  

 

 

 

§ 69 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 70     Val av justerare 

Ulle Liukkonen valdes, att jämte ordförande, justera dagens protokoll. 

 

§ 71 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 72 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.  

 

§ 73 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

I postfacket har det endast kommit fakturor och bankavier till kassören. Att-göra-listan 

bordläggs till nästa möte då den inte uppdaterats sedan senaste styrelsemötet.  
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§ 74 Ekonomi  

I kassan finns cirka 323 000 kr. Ekonomin är fortsatt god. Kassören meddelar att hon 

ligger lite efter med bokföringen därav ingen utförlig redovisning idag. Kassören har haft 

ett möte med Koneo ang. kopieringsmaskinen där avtalet löper ut inom kort, nytt avtal 

presenteras där årskostnaden minskar med 5 200 kr/år och vi får en ny maskin. I övrigt 

inget att rapportera från kassören.    

Styrelsen beslutade att nytt avtal skall tecknas med Koneo, kassör Margaretha Carlsson 

ordnar det.  

 

§ 75 Inköp frys 

Köket önskar att en ny frys inhandlas då den gamla som står i det lilla förrådet vid 

nödutgången har gått sönder. 

Styrelsen beslutade att ny frys skall inhandlas, Margaretha Carlsson tar kontakt med 

MediaMarkt och ombesörjer detta.  

 

§ 76 Gräsklippare 

Då vår åkgräsklippare har några år på nacken och vissa delar har bytts ut i höst och fler 

sakers behöver ses över inom närtid kanske det är dags att titta på en ny åkgräsklippare? 

Jonas Carlsson får i uppdrag att kika vad som erbjuds och vad som kan vara bra. Både 

Sundsvalls- och Matfors Brukshundklubbar har köpt nya maskiner, likadana, som de är 

väldigt nöjda med och den är dessutom lätt att köra för alla. Det ska vara en gräsklippare 

utan uppsamlare för att få mer näring till gräsmattan och ett relativt brett klippaggregat 

som ska sitta framtill.  

 

§ 77 Föreningsråd 

Timrå kommun ska dra i gång något som kallas föreningsråd, det kommer delas upp i 3 

delar; Idrottsföreningar, Sociala föreningar och Kulturföreningar. Inbjudan har skickats till 

Sociala- och Kulturföreningar men inte till idrottsföreningar till vilken vi tycker att vi ska 

tillhöra. Lotta Johansson kommer delta på det första mötet för att se vad det innebär och 

vad Kommunen tänker med detta råd. Mer info kommer då mötet varit och Lotta har fått 

information.  

 

§ 78 Distriktsdag 30/10 

MND har bjudit in till en Distrikts-/samordningsdag i Ragunda den 30/10. Alla i styrelsen 

bokar upp dagen i sin kalender så bestämmer vi längre fram vilka som ska åka. Förslagsvis 

de som inte deltog på den de hade i våras kan vara med här? 

 

§ 79  Rapporter  

Avel och Hälsa: 

Fortsatt högt tryck för att delta på MH och BPH, fortfarande några tillfällen kvar att 

arrangera i höst. Den 25-26 februari 2023 kommer vi som tidigare år arrangera en 

hundutställning tillsammans med VNKK i Klass Arena, vår klubb bemannar med personal 

på parkering och i serveringen och VNKK fixar allt annat. Kika redan nu om du kan hjälpa 

till någon av dagarna.  
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Prov och Tävling: 

De sista bruks- och lydnadstävlingarna arrangeras i oktober, först ”Oktoberhelgen” 1–2 okt, 

med Appellspår, Rapport- och Söktävling för Lkl-Ekl och därefter dubbel Lydnadstävling för 

alla klasser sista helgen i oktober. Rallylydnadsgänget har arrangerat tävling där 

deltagarantalet tyvärr var mindre än man räknat med. Rallyn fortsätter med sina 

träningskvällar på tisdagar.  

HUS: 

Inget att rapportera. 

Samhällsnytta: 

Inget att rapportera. 

Organisation: 

Köket rullar på som det ska.  

Stuga/Mark skjuter på målning av stugan till nästa år då det inte hunnits med i år. 

Förfrågan om stugbidraget har kommit, Helene Eliasson ansöker om det, sista dag är 30/9.  

 

§ 80 Övriga frågor/ärenden 

Hundens vecka – vi konstaterar att det var färre deltagare i år på de flesta av aktiviteterna, 

vad kan det ha berott på? Dåligt väder?, andra klubbar som hade samma arrangemang?, 

tråkiga aktiviteter? annat? Vi får fundera på detta inför nästa års vecka.  

 

§ 81 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är bokat till den 19 oktober då vi ska gå igenom My Cloud samt att 

valberedningen kommer delta.   

 

§ 82 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

Justeras:    

 

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Ulle Liukkonen, justerare 


